



06 JUL, 2024

Southern Cable peroleh kontrak bernilai RM99.6 juta daripada TNB

Utusan Malaysia, Malaysia



Page 1 of 2

Southern Cable peroleh kontrak bernilai RM99.6 juta daripada TNB

PETALING JAYA: Southern Cable Group Berhad (Southern Cable), pengeluar kabel dan wayar, memperoleh kontrak bernilai RM99.6 juta daripada Tenaga Nasional Berhad (TNB) untuk membekalkan kabel dan konduktor bawah tanah pelbagai saiz.

Kontrak terbaharu yang diberikan kepada anak syarikat milik penuh Southern Cable, Southern Cable Sdn. Bhd. itu telah meningkatkan jumlah nilai perjanjian bekalan kumpulan dengan TNB kepada RM854.3 juta.

Pengarah Urusan Southern Cable, Tung Eng Hai berkata, kumpulan komited untuk menyokong inisiatif pembangunan TNB melalui penyelesaian kabel dan wayar mereka yang membolehkan pengembangan grid, integrasi tenaga boleh diperbaharui dan usaha pemodenan.

“Tambahan pula, permintaan yang semakin meningkat untuk kabel dan wayar



Kontrak ini membina kejayaan Southern Cable dalam memperoleh pesanan penting daripada TNB yang berjumlah RM754.7 juta dari 2022 hingga 2023.”

TUNG ENG HAI

kami, didorong oleh peningkatan aktiviti dalam pusat data, pembuatan, pembinaan dan infrastruktur, mempersembahkan peluang pertumbuhan yang signifikan.

“Kapasiti pengeluaran kami yang kukuh memastikan bekalan yang boleh dipercayai untuk menyokong pelbagai sek-

tor.

“Pesanan dalam tangan Southern Cable kini melebihi RM1.0 bilion yang menyediakan kebolehlihatan hasil yang kukuh sehingga 2026 melalui kontrak terbaharu ini,” katanya dalam kenyataan.

Jelasnya, pesanan-pesanan itu merangkumi bekalan kabel dan wayar, sistem penyearah dan bateri serta produk berkaitan yang lain.

“Kontrak ini membina kejayaan Southern Cable dalam memperoleh pesanan penting daripada TNB yang berjumlah RM754.7 juta dari 2022 hingga 2023.

“Rekod prestasi yang konsisten ini menonjolkan kepercayaan kumpulan untuk menyediakan penyelesaian yang boleh dipercayai bagi memenuhi permintaan industri yang semakin meningkat.

Southern Cable telah menjadi pembekal berdaftar kabel dan wayar dengan TNB selama lebih dari 20 tahun.